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Protokół Nr 11.2023 
z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 30 października 2023 r. godz. 10:00

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 9 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz 
listy obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. W chwili 
rozpoczęcia brak pana Tomasza Stańka.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10.00.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich - Przewodnicząca komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu.
Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, następnie przeszła do 
realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż nie uczestniczył w ostatnim 
posiedzeniu komisji i nie miał okazji zapoznać się z treścią projektu protokołu dlatego też wstrzyma 
się od głosu.

Radnemu wyjaśniono, iż każdorazowo proponowany projekt protokołu załączony jest w systemie do 
głosowania e-sesja, w którym radni pracują.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty.
„Za" - 7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 1 głos (Bogusław 
Włodarczyk).
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porzgdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

Protokół Nr 10.2023 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 30 października 2023 r. 1



OR-II.0012.3.10.2023

a) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,

b) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich.

5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne,
d) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.

6. Sprawy organizacyjne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do odczytanego projektu porządku obrad.
Wobec ich braku poddała odczytany porządek obrad pod głosowanie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 
głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 

zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski.
Pani Przewodnicząca komisji poprosiła o zabranie głosu przez panią Renatę Dobrowolską - 
Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, która omówiła proponowane zmiany. 
Szczegółowo wskazała, nowo utworzono linie oraz zachodzące zmiany w istniejących już kursach. 
Pani kierownik, iż konieczność utworzenia zaplanowanych tras wynika z zapotrzebowania 
zgłaszanego przez mieszkańców Powiatu Opatowskiego, którzy ubiegają się o umożliwienie 
dojazdu osobom starszym do punktów usługowych a młodzieży do szkół z miejscowości objętych 
przedmiotowymi trasami.

Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy ktoś ma 
pytania bądź uwagi.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który poprosił aby w przyszłości przy 
podejmowanych takich zmianach w ramach zmian wyznaczenia linii komunikacyjnych pani 
kierownik szerzej, bardziej opisowo wskazała je w uzasadnieniu do projektu uchwały aby były one 
przejrzyste i czytelne. Radny wskazał, iż dopiero teraz po przedłożeniu treści uchwały wie 
dokładnie jakie są proponowane zmiany w kursach.

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który zapytał czy busy i autokaru są w wewnątrz 
okamerowane.

Protokół Nr 10.2023 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 30 października 2023 r. 2



OR-II.0012.3.10.2023

Odpowiedzi udzieliła pani Kierownik, która poinformowała, iż wszystkie busy i autokary zostały od 
stycznia 2023 r. wyposażone w kamery, gdzie widać pasażerów wsiadających, bileterkę oraz ramię 
kierowcy.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik która zapytała czy rozpatrywali możliwość 
utworzenia kursu o godz. 6.30 z m. Iwaniska do szpitalnego oddziału onkologii w Kielcach, gdyż 
wie, iż wiele mieszkańców boryka się z tą choroba i chcieliby również mieć umożliwiony łatwiejszy 
dostęp do lekarza.

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, która powiedziała, 
iż na te chwilę jest to niemożliwe, gdyż obecny kurs zaczyna się z Ożarowa przez Opatów do Kielc. 
Nadmieniła, iż byłoby to możliwe w chwili zatrudnienia dodatkowego kierowcy oraz po zakupie 
nowego autokaru.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski, pytając, kto jest za jego 
pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" 
- 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.
Na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek, dalsze obrady prowadzone są w 9 osobowym składzie.

Pani Przewodnicząca ponownie udzieliła głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi 
Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie, która poinformowała, iż porozumienie dotyczyć 
będzie przejęcia przez Powiat Opatowski od Powiatu Ostrowieckiego do realizacji zadania 
organizacji przewozów o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich na następujących autobusowych liniach 
komunikacyjnych:
1) Opatów - Waśniów przez Sadowię, Mominę;
2) Waśniów - Opatów przez Sarnią Zwolę, Truskolasy;
3) Opatów - Opatów przez Podole, Małoszyce, Przeuszyn;
4) Opatów - Opatów przez Rosochy, Podole, Wszechświęte.
Pani Kierownik nadmieniła, iż utworzenie linii komunikacyjnych wskazanych w pkt 1 - 4 ma służyć 
dotarciu naszych uczniów do szkół prowadzonych przez Powiat Opatowski. Dodała, iż linie zostaną 
uruchomione od 1 stycznia 2024 r. na okres 10 lat i będę współfinansowane z Funduszu rozwoju 
przewozów autobusowych.
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Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów 
o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 5. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 stanowiący załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o przetargi na przejścia dla 
pieszych.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poinformował, iż 
w najbliższy czwartek bądź piątek nastąpi już rozstrzygnięcie przetargu.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż treść projektu 
uchwały oraz zawarte objaśnienia do niej są bardzo szczegółowo rozbudowane, dlatego też 
prosi aby ograniczyć się tylko do zadawania ewentualnych pytań bądź zgłaszania uwag.

Wobec powyższego pani Przewodnicząca zapytała, czy są jeszcze jakieś pytania do 
przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pani Przewodnicząca powiedziała, iż zmiany w budżecie na 2023 są tożsame ze zmianami 
omówionymi w WPF na lata 2023 - 2026 zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 
rok.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.
Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu uchwały.
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c) w sprawie podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
kwota dodatku wzrasta o wartość 100 zł?

Odpowiedzi udzieliła pani Katarzyna Ambryszewska, która potwierdziła słowa pani 
Przewodniczącej i dodała, iż taka sama kwota dotyczy podwyżki dla zawodowych rodzin 
zastępczych.

Następnie zapytała, czy ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
podniesienia wysokości dodatku na dziecko niepełnosprawne.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

d) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie podniesienia wysokości 
wynagrodzenia dla rodzin zastępczych zawodowych.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Nikt się nie zgłosił, dlatego wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca 
poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie 
zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła do realizacji do ostatniego punktu 
posiedzenia

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 10:41).

Protokołowała:
Sylwia Lenart

Przewodnicząca Komisji
rolnictwa, ochrony

jlich

dróg i transportu

Protokół Nr 10.2023 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 30 października 2023 r. 5


